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   תודה מראש!!!

 בשורות טובות 

 ישועות ונחמות! 

 

 מש מש מש משנכנס אדר א'... מרבים בשמחה חלק א'...

השנה...  כל פעם שהגיע ראש    )יותר נכון שנתיים...(בחודש הקרוב אנחנו נקיים פריעת בעל חוב מצוה!! בשלוש שנים האחרונות  
קבלנו פיק ברכיים מהדינא קשיא!!! ביקשנו בתחנונים שה' יתן לנו ארכה של עשרה ימים להתארגן... להוסיף זכויות... כדי  
להכריע את הכף לספרם של צדיקים... בסיידר... ה' נעתר לבקשת הלבנה... והיא נאלצה ללוות עשרה ימים מימות החמה!!!  

... עשרה ימים שכוחם למעלה מדרך הטבע... ואכן זכינו לפעול בהם... ואז חלפה שנה ושוב ובזה ניתנו לנו עשרה ימים של חסד
הלבנה לוותה באותו תאריך עוד עשרה ימים.. ותכל'ס.. הגיע הזמן לפרוע את החוב!!! כל עשרה ימים בחודש אדר א'... הוא 

 וה ערך ליום בעשי"ת...  תשלום חוב על עשרת ימי תשובה של שנה אחת!! בקיצור: כל יום באדר א' שו 

תחשוב: איזו עסקה משתלמת!!! עשרת ימי תשובה זה ימים עצומים... אפשר לחטוף שם עולם ומלואו... זה כמו ללוות אלף 
 דולר ולהחזיר אלף שקל... כן... זו בהחלט עסקה משתלמת... 

 אז זהו!!! שרק כאן אפשר לעשות את הפוילשטיק הזה!!!  

 כאן אפשר לעשות את העסקים ה'מעניינים' האלו... אבל שם בשמים זה לא עובד!!!  

אני מכיר יהודי שלא נהנה מהחיים... לא קל לו פה בעולם הזה... יש לו הרבה התמודדויות והרבה קשיים... ועוסק בתורה מתוך 
הדחק... אבל הוא לא לוקח ללב!!! ואתה יודע למה?? הוא טען לי: אני לא פראייער... גם אני רוצה ליהנות מהחיים... גם אני  

האחרים... אבל!!!! החלטתי לעבוד כמו סוחר... הרי יפה שעה אחת של תורה ומעשים    אוהב הנאות לא פחות מכל הנהנתים
טובים בעולם הזה יותר מכל חיי העוה"ב... זאת אומרת: שעה אחת של עבודת ה' יקרה מאוד מאוד!!! רק מה הבעיה?? היצר  

. מסעדות... טיולים... תן לי גם.. אז אמרתי ליצר  הנהנתן שלי עושה ווטו!! סליחה... אני רוצה ליהנות... כולם נהנים... מכייפים..
תבין: השעה הזו יקרה... שעה   תלווה לי את השעה הזו!!! הנהנתן... לא!!! אל תדאג... אני לא אקפח אותך... אבל תעשה טובה...  

אחת של תורה ומע"ט שווה יותר מככככל חיי העולם הבא... ועכשיו זו העונה הבוערת... רק עכשיו חיים... לכן תן לי כעת את 
השעה הזו... ואני מבטיח לך שאני אחזיר לך את השעה הזו כשיהיו לי שעות פנויות... עוד מעט יגיעו ימים אשר אין בהם חפץ...  

ם בעוה"ב יש שעות בשפע... ושם אני אתן לך ליהנות ואני אחזיר לך את כל ההנאות שלויתי ממך!!!! אה... מה אתה אומר?? ש
וכו' ויפה שעה אחת של תשובה ומע"ש וכו'()זה ממש פשט ט כן!! בדיוק כמו העסקה הנפלאה    ייטש במשנה של יפה שעה אחת של קורת רוח 

 שעשינו בעשי"ת ועכשיו אנחנו פורעים אותה... ככה יש יהודים שעושים עסקת חיים כזו... 

אז זהו!!! שעסקאות כאלו אפשר לעשות רק פה!!! רק פה העסק רוחש!!! אפשר לקנות בכורה במחיר של נזיד עדשים ולהקפיץ 
 לה את המחיר בהקפצת כל הפיוזים של עשיו... 

 כן... לדעת שיש שעות יקרות!!!! יש ימים יקרים!!! יש עתות רצון וצריך לנצל אותם!!

סיפרתי פה פעם... שכשהייתי ילד הייתי נשאר במסי"נ למתמידים... כדי לזכות בסוף השעה לופל מצופה אחד!!!! וככה מידי 
מה לא עושים בשביל ופל מצופה... חלפו חמש שנים... כבר הייתי בר    )ללא ריטלין(יום התפוצצתי משיעמום עוד שעה נוספת  
ופלים מצופים!!!    40שעות... הלכתי לחנות והנה אני רואה חבילה של    3שקל על    15מצוה.. למדתי בישיבת בין הזמנים... קבלתי  

ופלים    40ת!! והנה אני מקבל  שנים הייתי מוכן להתבשל שעה תמימה בשביל ופל אח  5שקל... רבש"ע: לפני    13-בכמה???  ב
ופלים והייתי מסודר שנה קדימה ואח"כ   320  -חבילות  8שקל... קונה לעצמי    100שעות... חבל... הייתי לוקח הלוואה של    3-ב

שהחשבון  אחרי חמש שנים הייתי מכסה את זה בכמה שעות בבין הזמנים... אה... מה אתה אומר על החשבונות שלי?? אז זהו!!!  
אני כבר הספקתי להמשיך לאכול את הלב על שבזבזתי זמן יקר בישיבה בשביל להרויח כמה שקלים   הזה עדיין בעיצומו!!! 

שקל זו קניה שגרתית... וחבל!!! אני אוכל את הלב על כל דקה שבזבזתי על   200עלובים... לך תסביר לבחור שאחרי החתונה  
ששם נדפוק את הראש   אבל!!! ה'אוכל את הלב' הכי גדול מחכה לכולנו בעולם האמת!!!! כסף כזה קטן... על דקדוקי עניות...  

 י ללב כל מיני פיצי'פקעס... בקיר... מה עשיתי עסק משטויות... למה לקחת
ותבין: ומאוד קל לי לחשב  את הצעדים  ואנחנו הולכים לאכול את הכובע על זה...    חבל על כל דקה שבזבזתי על כככלום!!!  

מספיק מקדמות של 'אכילת לב' מהעבר הלא רחוק שלי!!! כל מיני חשבייינ'ת שתפסו לי את כל  האלו קדימה.. כי יש לי כבר  
...  3בשיעור או מספר    2הרמ"ח והשס"ה... איך התדמית שלי בחברה... והאם הר"י אוחז ממני... והאם אני בעל כישר'ן מספר  

ויים וחנופות לאנשים שהייתי בטוח שהם יושיעו אותי...  וחבל!!! בזבזתי זמן כ"כ יקר!!! עשיתי עסק מכסף וממעמד וכל מיני ריצ
הימים והחדשים והשנים שבזבזתי    ובסוף בין רגע הכל נהיה לא רלוונטי... כל מה שהטריד אותי הסתדר בין רגע... ואילו את

זה לא יחזור... נקרע לי הלב להיזכר על איזה    )קודים ליודעי חן...( על תלותיות ועל 'מלחמות מבטים' מול 'מלך הכיתה' של השיעור  
 שטויות התבזבזתי...  

אל תדאג... הצומי והכבוד שלך והמעמד שלך... הכל על הרבש"ע...    לו היה לי שכל הייתי מרגיע את עצמי ומשנן לעצמי!!! 
ארוחתך ארוחת תמיד מאת המלך... העיקר תמשיך הלאה בעבודת ה' ובלימוד ובקשר עם ה' ואל תבזבז על זה אפילו דקה!!!  

ומה אתה חושב... נראה לך שהבנתי    אבל עדיין לא מאוחר!!! כי אל תשכח שאני עדיין כאן בעולם הזה... אם רק היה לי שכל!!!!  
עניין?? אני ממשיך לעשות עסק מכל מיני שטויות ופיציפקעס... הההלו... תלמד לקח!!!!  תלמד לקחת הלוואות על שעות יקרות  

לעתיד לבא... קטנות שהיה בליבם שלא    בחיים... איך הגמ' אומרת: מי בז ליום קטנות... מי גרם לצדיקים שיבזבז שולחנם
 האמינו בקב"ה!!! ההלו... אתה שומע אדון אז נדברו?? תפסיק לחשבן כל מיני דקדוקי עניות... תתחיל לנצל את הזמן...   
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 נקודה למחשבה: מי הוא הרב האחרון שזכית לקבל ממנו??? 

העניין  בשבוע האחרון חוויתי תחושה מביכה... פגשתי את עצמי בנקודה קצת מביישת שעוררה בי .הרהורים...   
הוא: שביום ששי האחרון הסתלק מאיתנו אחד מגדולי ראשי הישיבות חבר מועצת גדולי התורה מרן ר' ברוך  
וייסבקר זצוק"ל ראש ישיבת בית מתתיהו, שהעמיד אלפי תלמידים ובנה ועיצב דורות ובתים שלימים של  

יתי להכיר אותו מספיק מקרוב...  תלמידי חכמים והתווה את דרכם הרוחנית...  אבל מה אעשה... היות ולא זכ
אז אמנם הצטערתי כמו כל יהודי ואשתוממתי כשעה חדא... אבל עדיין לא מספיק הרגשתי את החלל שנפער  

 בהסתלקותו של ת"ח גדול שהעמיד כ"כ הרבה דורות של עמלי תורה... 

והנה!!! לעומת זאת... הגיע מוצאי שבת... ולפתע התקבלה הבשורה המרה על פטירתו של... של... של ר' אלתר  
 ז"ל!!! ר' אלתר שלי... ר' אלתר של כולנו... וזה כ"כ ציער אותי...  

אוי ר' אלתר שלי... כמה רגש יהודי שלי נזקף אליו... יצאתי יחד איתו ממצרים... שנינו שרנו פרעה בפיג'מה  
)והיום כל  באמצע הלילה... שנינו קראנו בחודש אלול ל'כל היהודים לחזור בתשובה ולהתפלל עם הרבה כוונה'  

שנינו    פעם שהילדה שלי בת השנתיים שרה לי את זה... זה מציף אותי בדמעות של תום יהודי שמה בסה"כ מבקש... לחזור בתשובה(
התעוררנו לעבודת הבורא עם ציוץ של תרנגול... שנינו הצטערנו יחד ב'שלום גן העיר שלום אופניים, אולי ירד 

מש מש מש נכנס אדר שלי נזקף אליו.. "פתאום קרא כהן מצאתי כד...' כל  -גשם היום בצהרים'  ואפילו ה
 עכשיו אתה מבין למה אני כ"כ מתבייש?? הרוחני הילדותי שלנו נשאב לר' אלתר...  הניחוח והרגש

כי את מקים עולה של תורה מרן ר' ברוך וייסבקר זצוק"ל... לזה פחות הרגשתי מחובר... אבל את ר' אלתר כן  
 הכרתי וזה תפס אותי יותר... כמובן: מקוצר המשיג ומגודל המושג. 

--- 

אבל כשתיניתי את זה בפני מו"ר שליט"א הוא אמר לי: שזה בדיוק מה שטמון בפתגם שלמדנו לאחרונה בדף 
 "כדאמרי אינשי, כד הוינן זוטרי לגברי, השתא דקשישנא לזוטרי" היומי.. 

השתא   אבל  אלתר...  לר'  ומקשיב  יושב  הייתי  למבוגרים!!  כנועים  היינו  ילדים  שכשהיינו  אומר:  הפתגם 
דקשישנא... ברגע שנהייתי בחור ופתאום תפסתי גובה... זהו!! עכשיו אני כבר לא פנוי לשמוע ולקבל... ממילא  

כן... כל ילד יהודי צריך להתחיל  נשארתי עם ר' אלתר... ואילו למעתיקי השמועה כבר פחות הרגשתי שייך...   
את החיים עם ר' אלתר... אותו ר' אלתר שירד לרמה של הילדים... ותיאר לנו את יציאת מצרים בלי וורטים..  
בלי מהלכים עמוקים ובלי דרשות... כן... אפילו כולנו חכמים כולנו נבונים כולנו מרן ר' ברוך ווייסבקר זצוק"ל 

ים ולשיר יחד עם הילדים בליל הסדר 'פרעה בפיג'מה באמצע הלילה...' כך  מצוה עלינו לספר יציאת מצר
גדלנו... גדלנו על ברכיו של ר' אלתר שהכניס לנו יידישקייט לריקוד מול החנוכיה והיישר לתוך השירי ערש 

יום אחד זה הקטן גדול נהיה... ואותו ילד שגדל על הרגש היהודי    אבל חכה... זה לא נגמר פה!!! במיטה...  
הטהור של ר' אלתר... יום אחד הוא התבגר ונהיה בחור כארזים... וכעת הגיע הזמן להמשיך הלאה... להמשיך  

 לקבל מרב... ר' אלתר היה מתאים עד גיל מסוים... כעת תחפש רב שכן יכול להעניק לך לפי הרמה שלך...  

אבל לא!!! זהו!! בדור שלנו זה נעצר פה!!! ראית בחור שמחפש ישיבה בשביל לקבל מרב?? איפה... מתברר 
שיש היום בחורים שהרבי האחרון שהם הסכימו להקשיב לו ולקבל ממנו... זה היה ר' אלתר... וכשזה ככה  

ההלו... הגיע הזמן  המשמעות היא שהיידישקייט שלך נשארה ברמה של פרעה בפיג'מה באמצע הלילה... ה 
לגדול בשנה ולעלות כיתה ולבנות עוד פרק בשיעור קומה הרוחני שלנו... למי שלא יודע... ישיבת בית מתתיהו  
הייתה אחת הישיבות הראשונות שנפתחו אחרי פוניבז וחברון.. ובחורים שהגיעו לשם... הם לא חיפשו ישיבה  

היום איפה אתה רואה את זה?? מי מחפש היום לקבל    טובה... הם פשוט רצו לשמוע שיעורים מר' ברוך...
בחורים... זה מה שמעניין    800מרב?? היום הנושא הוא ישיבה פתוחה... סגורה... ישיבה מפורסמת... יוקרתית...  

היום... אבל להיצמד לרב שניתן להתקרב אליו ולקבל ממנו דרך חיים?? לא!! בשביל מה... את מי זה מעניין 
ן עלינו... בחורי ישיבות כבר ממזמן עשו שימוש תלמידי חכמים... אצל מי?? לא יודע..  כנראה  היום... זה קט 

)ואז כמובן!!! אני מעיז לחשוב  האחרון שהם עשו אצלו שימוש זה היה אצל ר' אלתר... זהו... מאז הוא כבר עצמאי...  
משיכה הטבעית שלו... ואז מישהו מתקשר אלי ומעיז את  מחוץ לקופסא ולכתוב בעלון שכל בחור צריך ללכת לפי טבעו וללמוד לפי ה

... ולהגיד לו שאתה יכול לפתוח ראש וללמוד מה שאתה רוצה... זה לזרוק  18תשומת לבי: הההלו... זה חוסר אחריות!! לקחת צעיר בן  
נכון... הוא צודק... שכחתי שהבחורים הי ום הם בודדים!!! אין להם שום  בחור צעיר מחוץ למסגרת?? ואז אני תופס את הראש... אוי 

הדרכה!!! אין להם שום מבוגר שהם מבקשים ממנו שיעביר אותם את הכביש... וממילא כשאני כותב לבחור שילך לפי טבעו.. לך תדע  
ול העומד  לאיזה מדינה הוא יטוס לפי טבעו... וזה גרוע!!!!!! כי באמת בחור שזרוק ככה בחלל... והוא לא צמוד לשום רב ואין לו שום גד

על גביו... הוא באמת בחור שצריך להושיב אותו יפה בסדר א' שישלב ידיים ושילמד רק מה שכולם לומדים... כי... כי זה כמו ילד ללא  
השגחה... גם הבחור הכי טוב בישיבה הכי טובה!!! הההלו... אתה חטיבת נוער!!! אתה צריך מישהו שיכוין אותך... ואם זה לא לכבוד שלך.  

 אמת תשאר בעגלה של המסגרת... אל תעיז להוציא ראש(  אז ב

שני החלקים האלו מאוד חסרים בשנים האחרונות!!! מצד אחד את הרגש היהודי הטהור שמכניס אוירה של 
יידישקייט יש לתוך הוריד... ומאידך!!! את ההמשך!! להמשיך משם הלאה ולא להיעצר שם... להמשיך לקבל  

ר לא משהו שעובד עם  ממורה דרך רוחני שיבנה אותך!!! שיבנה את השיעור קומה של האישיות שלך!! זה כב
דסקים של שירים... וגם לא וורטים של אז נדברו... וגם לא ממשפיעים מזדמנים זה כבר דרך חיים... זה כבר  
 משהו שנבנה מכיפוף ראש שאתה מוכן להכניס את עצמך בבית היוצר להצמחת בעלי שיעור קומה רוחני... 

--- 
בינינו.. לכל אחד מאיתנו יש רגש עמוק ורווי לאוירת הימים הנוראים... אם שמת לב... הרגש הזה 'יושב' על   

דברים מאוד שטחיים... אצלי זה יושב על ה'שנו'ת טובות' שהיינו כותבים אל תוך הלילה... ועל עוגת הדבש  
של הימים הנוראים תופסים מקום מאוד  והתשליך... והכי הכי על... על המנגינות!!! זה לא סוד שהמנגינות  

ונגמר  מתחיל  שלו  שהר"ה  שמי  לבד  מבין  אתה  עכשיו:  השנה!!   בראש  שלנו  היהודי  ברגש  מרכזי  מאוד 
בדיוק על זה נאמר "נכון אבל"!!! נכון שהמנגינות    נכון!!! אבל!!! במנגינות מרגשות זה רמה של גן ילדים...  

צה להתרומם ולהעלות לפסגות בר"ה... אתה חייב את הבסיס  כמות שהם זה גארנישט!!! אבל אם אתה רו 
הזה של המנגינות שעליהם גדלת!! כלומר: השיעור קומה הרוחני שלנו נבנה קומה ע"ג קומה... הקומה ראשונה  
של ר' אלתר... והקומה העשירית זה ללמוד תורה ורוממות אצל ר' ברוך וייסבקר... אבל הקומה העשירית הזו  

 מה הראשונה!!! נשענת על הקו 
מי שיצא ממצרים עם ר' אלתר... יכול להקשיב כעת למהלך עמוק ביציאת מצרים מר' משה שפירא... מזה  

 ומזה אל תנח ידך... 

 

אנחנו בשבועיים האחרונים של  
 שובבי"ם

כשהייתי ילד והיינו מתווכחים מי יותר גיבור!! אי אפשר  
נעשה   בא  אומר...  הייתי  מיד  חכמות...  לעשות  היה 

 כוחות!!!  
על   מרפק  שם  והוא  השלחן...  מרפק על  שמתי  מיד  ואז 
עשרה  שבע  תוך  ידיים!!  מכופפים  וקדימה!!  השלחן 
שניות וזהו... המערכה הוכרעה!! מי שכופף את השני הוא  

 הגיבור...  
 )מי הצליח בדרך כלל לכופף?? עזוב... בא נעביר נושא...( 

על   נחיתות  תחושת  מין  איזה  מרגיש  שעדיין  למי 
מה   עזוב...  עזוב  הקרב...  בשדה  הגבורה  על  כוחותינו... 

 אתה מסתבך...  
 בא נעשה כוחות!!! יש היום כיפופי כוחות מאוד ברורים!!  
כיום...   חזקים  מאוד  מאוד  יצריים  דחפים  לנו  יש 
וקדימה... נצא לדרך... מי מצליח לשלוט יותר חזק!!! מי  
מצליח הכי הרבה זמן להחזיק ובשיניים ובאגרוף קמוצה  

 ולשלוט בעצמו!!!  
 ללכת ברחוב לשמור על העיניים?? בא נראה מי מסוגל 
 לשמור על קדושה לבד לבד? בא נראה מי מסוגל 

מסוגל  מי  נראה  ולהמשיך   בא  לרשת  חיבור  ליד  לעבור 
 הלאה?

ברורים   כוחות  כיפופי  פה  יש  לדיון!!!  נושא  לא  זה 
 ומוכרעים!! 

הגיבורים שלנו!! הגאווה שלנו! החוסן  אלו הם החיילים  
 שלנו!!!  

 רווק הדר בכרך ולא חוטא!! שולט בעצמו באסרטיביות!!  
 מי מסוגל להתחרות איתו?? שיקום!!!!  

 כח ההתגברות!!!  זה הנושא של ספר וימאן!!! 
 כח העמידה האיתנה של כוחותינו האמיתיים!!!  

 אבל אתה צריך עוד יותר כח!!!חייל יקר: כח יש לך!! 
 מגיע לך כח... כי אתה צריך המון המון כח!! 

--- 
לו   מגיע  כי  שלך!!!  לבן  הזה  יקר: תקנה את הספר  אבא 

 טפיחת שכם... מגיע לו לקבל כח... כי יש לו כח...  
כבר,   אם  הרע!!!  היצר  את  המציא  לא  שהוא  לי  תסביר 
תמה  הקב"ה  "ואף  מולו!!  לעמוד  הכח  את  המציא  הוא 
כוחותינו!!   שכזה',  גבוה  הר  לכבוש  יכולנו  איך  איתם, 
שלנו!!   התקווה  אתם  בעורף,  אתכם  מגבים  אנחנו 

 תמשיכו בכל עוז ותעצומות...  
איפה שאף אחד    ותדע לך לוחם!!! אתה אמנם לוחם לבד!!

לא רואה... אבל גם הכה"ג נכנס לבד לקודש הקדשים...  
והוא לא שוכח לרגע שהוא שליחן של ישראל!! גם אתה  
כלל   כל  את  כולנו!!  את  מייצג  אתה  לרגע...  תשכח  אל 
ואתה  שבשמים  לאבא  נאמנות  מפגין  אתה  ישראל!! 
למעידות   תחוש  אל  העולם...  כל  של  קיומו  את  מצדיק 

א מנת  חלקיות...  שזו  ורסיסים  גבורה  מצלקות  תבהל  ל 
 חלקו של כל לוחם קרבי... זכור:  

 אתה הליגיון הקרבי של ישראל!! כי שרית!!!  
שבועיים נותרו לנו בשובבי"ם... ואנחנו נחושים שהספר  
יגיע לאחרון כוחותינו!! בסה"כ לתת לו כח בשדה הקרב.. 

 זה הכל! 
 
 

 
 לבירור נקודת המכירה הקרובה אליך: 

0527683095       0548446691 
 כמו כן: ניתן להשיג במוקדי המכירה שבישיבות הק' 

 



 

  

 . העתר לנו בזו   ה ש ע ה ! ! ! ! !  

זכיתי במוצאי שבת האחרון להיות שם!!! בביהמ"ד  
איש במפגן אדיר   10.000הגדול של ויזניץ יחד עם  

הריני  של   והכריזו:  איש  אלפים  עשרת  עמדו  שבו 
מוכן ומזומן לעמוד בגבורה ובנאמנות מול כל פיתוי 
או קושי שה' יעמיד אותי בניסיון פגעי הטכנולוגיה!! 

ו הנושא!!  זה  המילה!  הצביעו    10.000-זו  איש 
 ברגליהם והכריזו את זה!!! 

במפגן  להשתתף  חשוב  מאוד  היה  אישי  באופן  לי 
לי   שטוענים  אלו  מכל  לאפוקי  בשביל  ולו  הזה... 
השכם והערב... שזה עניין של זמן עד שכולם יצטרכו  
יודע דבר אחד:   את החיבור לרשת... אז זהו, שאני 
היה   זה  הזו...  באסיפה  שהייתי  שעברה  שפעם 

!! אולי  באולמי תמיר לפני הקורונה... והיו שם אולי! 
איש... ומאז עברנו קורונה וכו' וכו', ומשום מה    1000

 איש!!!   10.000-תוך ארבע שנים המספר קפץ ל

  אז לא נותר לי אלא להחזיר לכם באותו מטבע לשון: 
איש!!! ואם    100.000זה עניין של זמן עד שיהיו שם  

אני כבר מדבר איתכם... אז אני רוצה להוסיף במילה  
יפנימו   בקלחת  שהבוחשים  הזמן  הגיע  אחת: 
של   בתפיסה  האחרונות  בשנתים  השתנה  שמשהו 
הציבור החרדי!!! יש לאחרונה מודעות מאוד חזקה  
מה  לא  זה  מהרשת!!  להתנזרות  בייחס  ומבורכת 

טובה  שה עצה  ולכן  שנים...  חמש  ארבע  לפני  יה 
קמ"ל: כל מי שיש לו אינטרס אישי בייחסי ציבור...  
דע לך שפלאפון כשר זה משהו ש'שובה' את לבו של  
החרדי ומביא לקוחות!! זה אינטרס שיווקי... חבל...  

)לצורך משלך...    אל תאמין לי... תבדוק את זה בדרכים

הגעתי  פעולה!!!  שיתפתי  לא  הקודמות  בבחירות  אני  העניין: 
לקלפי ושמתי פתק כמי שכפאו שד... ולמה?? כי כל הפלאפונים  
שהיו רשומים מתחת הקול קורא "ועשית ככל אשר יורוך" לא היו 
כשרים... אמרתי: כל טוב!!! תחפשו את החברים שלכם... תחפשו  

בוואצפ...( ומי   אותי  שינוי!!!  פה  שנעשה  תבינו 
שיתאחר להבין את זה... יפגוש את זה בכיס שלו...  
שחלק  כמו  כי  כי...  זה:  את  מדגיש  סתם  לא  ואני 
חלקם  מעמד...  באותו  שם  שהיו  שלי  מהחברים 
ששייך  משהו  זה  שאינטרנט  וחושבים  מצומצמים 
לחילונים ולציונים והם לא קולטים עד כמה זה כאן  

אז לתדהמתי גיליתי  ושמנה.. סלתה ועכשיו מתוך ה
צמצום סוג  אלו   שאותו  אצל  כפליים  בכפלי  קיים 

שנמצאים ברשת עצמה!!! כי מי שחי ברשת ושואב  
את כל המידע שלו מהרשת... הוא מצידו חושב שיש 
אולי מנין בודד של פאנאטים שעדיין לא מחוברים 

)בטח... הוא עשה חיפוש בגוגל והוא לא מצא אפילו למייל...  

אז זהו שלא!!   קבוצת וואצפ אחת של אלו שאין להם מייל...(
המתנזר  שהציבור  ותקלטו  בראש  סוויץ  תעשו 
והשמור צובר תאוצה ומתעצם ומתלכד... ומי שלא  
 מזהה את זה... יופתע!!!! שלא תגיד שלא אמרתי... 

אגב: ממש במאמר המוסגר: יש לי תיאוריה שאני כמעט משוכנע  
רשמית...  זה  את  לי  אישר  לא  אחד  אף  עתה  לעת  אבל  בה... 
אדרבה... תברר לי את זה לטוב ולמוטב... בקיצור: בטבח הנוראי  
הבסיסיות   הטכנולוגיות  שאחת  לי  ברור  די  תורה...  בשמחת 

מכירים   שכולנו  האיתור  זה  המחבלים  את  מהוייז... ששימשו 
איתור לפי עומס חיבור לרשת... איפה שהם זיהו ריכוז של חיבור 

ש הפלא  מה  וממילא  אנשים!!  שיש  ידעו  הם  שם    40-לרשת... 
איש בלבד שיושבים בחדר אוכל של קיבוץ... זה שימש למחבלים 
כיעד טירור... ואילו באותה שעה מתחת האף שלהם פיזזו וכרכרו 

ובי כנסת  בבתי  יהודים  ואף אלפי  לרשת...  חיבור  ללא  שיבות 
ששמירת   בהתפעלות  דיברו  כולם  אז  לשם!!!  נכנס  לא  מחבל 
את   להוריד  רציתי  ולא  וביהכנ"ס...  התורה  וזכות  הגנה  השבת 

ההתלהבות... אבל לטעמי. יש פה גם הסבר מאוד מאוד טכני!!! 
פשוט מאוד ה'הוייז' של המחבל זיהה בתי כנסת ריקים לחלוטין!! 
ריקים מנוכחות של רשת!!! אני לא יודע אם אני צודק בפרשנות 
הזו... ואדרבה... תבררו את זה... אבל אם אני צודק זה ממש ממש  

זה מבעית! זה ממש בבחינת    וראיתי את הדם ופסחתי עליכם..
גנון   ופסוח,  גנון  ירושלים,  על  צבקות  ה'  יגן  כן  עפות  'כצפרים 

 והמליט(  

 --- 

ש היא  להיות -האמת  קשה  די  היה  אישי  באופן  לי 
נוכח באותו מעמד... כי סו"ס אני לא אוחז שם!!! היו  
שם אנשים שאוחזים במדרגה אחת יותר ממני!! אני  
ש...   השביעי...  ביום  יום  הטבול  כמו  בערך  הרגשתי 
שברוך ה'  סו"ס אני כבר טהור בשביל להיכנס להר 

!! בעזרת נשים אני הבית.. ואפילו לחיל... אבל סטופ 
ומביט   המזרח  שער  בפתח  לי  עומד  ואני  נעצר!! 
בקנאה צורבת במחוסרי כיפורים שכן נכנסים לאיפה  

ואז אני נעמד על קצות האצבעות מול  -ש לי אסור. 
רואה ממרחק את אותם טהורים   ואני  שער המזרח 

להיכנס   יותר שיכולים  בשער    עוד  לעלות  פנימה. 
... ואז אני ממצמץ את  העליון ולעמוד בעזרת ישראל

העיניים ורואה מרחוק את הכהנים שזוכים להיכנס  
עד בין האולם ולמזבח... ואז   עוד שלב אחד קדימה...

אני לוקח משקפת ונכספה וגם כלתה נפשי לראות 
נכנס להיכל   עוד!!!! עוד יותר פנימה.כהן ש... שנכנס 

להשתחוות...  ואז אני לגמרי נשבר לרסיסים... תראה 
 איפה אני ואיפה הוא... 

דרך   בכברת  ונזכר  אחורה  מסתובב  אני  לא!!!  אבל 
אל תשכח... הייתי טמא ז'... לא  הארוכה שעשיתי...  

נזהרתי...   ימים  שבעה  ובמשך  להיטהר...  היה פשוט 
והנה סו"ס אני כבר יכול להיכנס להר הבית... לא כל 
אחד זוכה לקירבה הזו!! ואוטוטו מגיע הערב שמש 
ואני יכול הלאה להתקדם פנימה... תסתכל על חצי 

 שלפניך!! ולא על חצי דרך  שמאחוריך!!דרך 

שם  לך  יושבים  כינוס!  באותו  הרגשתי  כך  בקיצור: 
אנשים שאין להם שום גישה למייל!! ואני לא שם!!  
מבחינתי מי שאין לו גישה למייל הוא טהור להיכנס 
לעזרה   למייל... אז  גישה  לי  יש  אבל אני??  לעזרה... 
אין לי גישה... אבל להר הבית כן... סו"ס המחשב שלי  

כא שם  ראיתי  חסום...  להם עצמו  שאין  שחתמו  לו 
במעמד..  כאן  פה!!!  מחשב  לי  יש  ואני???  מחשב... 
שש... לא לגלות... כן... הרגשתי שם עם המחשב כמו 
פירש  שלא  מגעו  )בשעת  משכב  נושא  איזה 
עדיין  אבל  לעזרה...  להיכנס  לו  שאסור  ממטמאיו( 
בני   רואה  אני  והנה  להיכנס...   יכול  אני  הבית  להר 

פלאפון שאפילו  רבש"ע:    תשחורת  להם!  אין 
כהונה   פרחי  אלף  שמונים  אותם  זה  מבחינתי 
ידיהם   ומקדשים  ברגש,  אלוקים  בבית  שמהלכים 
קודם   הכיור  מן  ורגליו  ידיו  המקדש  ככהן  ורגליהם 
עבודתו... בקיצור: זו לטעמי ההסתכלות הכי בריאה 

 ומדוייקת על ההתמודדות מול פגעי הטכנולוגיה.. 

נכווה מחופתו של   זה כמו מעלות דרבנן!!! כל אחד 
והוא   למי שמאחוריו,  בייחס  כל אחד קרוב  חבירו... 
ובאתי   שלפניו...  למי  בייחס  מאחור  מדשדש  עדיין 
להיכוות  הולך  שאני  מראש  בידיעה  מפגן  לאותו 

אחרים...   של  כן!!! מחופתם  מנת  ילד   ועל  לא  אני 
מה   יודע  אני  ממוקם!!  אני  איפה  יודע  אני  קטן... 
היכולות שלי כעת... ומותר לי לשאוף ליותר... אני לא  

ממני   שיותר  מי  כל  לבטל  צורך  שמרגישים  מאלו 
ברשימה...'  ריאלי  'במקום  עצמי  את  למקם  בשביל 

 אני לא נבהל להרגיש שיש לי לאן להתקדם... 

אבא   מתי  לשאוף  בשביל  פה  באתי  ואדרבה!!! 
 ואראה!!! 

 --- 

יקרה...  מרגלית  לך  להעניק  רוצה  אני  יקר:  קורא 
לסימנים  מתחבר  לא  כלל  בדרך  שאני  היא  האמת 
משמים והוכחות וגימטראיות שבדיוק השנה מגיעה  
אמיתי  חשבון  מצאתי  הפעם  אבל  הגאולה... 
בפרקי   מפורש  כמעט  שהוא  לי  שנראה  ומבוסס!! 

אליעזר...   כך: דרבי  הוא  אחד    העניין  יום  כידוע: 
בעולמו של הקב"ה זה אלף שנים!!! ולכן העולם שלנו  

ששת    6000הוא   כנגד  עכשיו:   ימי שנה  בראשית!! 
זה   ה'  של  אחד  יום  אם  פשוט:  חשבון  רגע  תעשה 

   אז כמה זה שעה אחת??שנים!!  1000

שנה!! ושליש  שנים  ושלוש  תתפלא   שמונים  )אגב: 

הגדול  אליעזר  רבי  הזה...  החשבון  את  עשיתי  אני  לא  לשמוע... 
בעצמו עושה את החישוב הזה בהקשר אחר בפרד"א פרק מ"ח  

שעה אחת ביומו של    83ששעבוד מצרים היה בדיוק   שנים כנגד 
  הקב"ה...(

עכשיו ככה: אנחנו כידוע נמצאים עכשיו בעיצומו של 
כלומר:   השישי...  השישיהאלף  בריאת    ביום  של 

חשבון   עושה  אותך  נראה  בא  עכשיו  נו...  העולם... 
   באיזו  ש ע ה   אנחנו אוחזים כעת?? זריז... 

לך   יצא  תחשבן  שעה    אם  באמצע  ק   ו  י  ד  ב 
יוצא    83.3)  עשירית!!!! תשע  בשנת 750כפול  כלומר:   ...

בשנת  מסתיימת  והיא  עשירית  שעה  התחילה  התש"נ 

זהו!!! שפתחתי פרקי   תתל"ג...( ברור??? אז  כאן  עד 
מפרט   אליעזר  רבי  ושם  י"א  פרק  אליעזר  דרבי 
בריאת  של  השישי  ביום  עשה  ה'  מה  לפרוטרוט 

)זה היום היחיד שחז"ל מפרטים  העולם!!! שעה שעה!!! 

שעה...( בכל  עשה  ה'  מה  שעות  לפי  בשיא     לנו  נו... 
הסקרנות הלכתי לבדוק מה ה' עשה בשעה העשירית  

 ו.... וכמעט התעלפתי!!!! אני מצטט את לשונו:

שלישית:  " גבלו,  שניה:  עפרו,  את  צבר  ראשונה:  שעה 
על   העמידו  חמישית:  נשמה,  בו  זרק  רביעית:  רקמו! 
חווה,   לו  נזדווגה  שביעית:  שמות,  קרא  ששית:  רגליו, 
קין   נולדו  תשיעית:  האילן!  פירות  על  נצטוו  שמינית: 

 והבל,  

  !!!"עשירית: הכניסו לגן עדן ועבר על ציוויו

שעה  של  בעיצומה  כעת  אנחנו  קולט???  אתה 
עשירית!!! ומה זה שעה עשירית?? זו השעה הכי הכי 
השעה  זו  העולם!!!  בריאת  מאז  קריטית  הכי 

העולם!!   בריאת  מאז  ביותר  ואנחנו  הטרגדית 
 בעיצומה!!!!  

ה באמצע  נמצאים  השעה   83-אנחנו  של  שנים 
קרה!!!   זה  הזו  בשעה  השישי!!  יום  של  עשירית 

 ובשעה הזו זה גם הולך לקרות!!  

בקי  שקצת  מי  כי  כי...  זה...  על  לחשוב  מצמרר 
יותר  או  שפחות  יודע  האחרונות  השנים  בתהפוכות 
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הטכנולוגיה  תש"ס  התש"נ  של  אלו  בשנים 
הופיע  התש"נ  באזור  דרך...  פרצה  הסלולרית 
המייל   הופיע  התש"ס  באזור  הראשון...  הפלאפון 

 הראשון וכן הלאה והלאה... 
    ה ש ע ה ! ! ! בקיצור: הגיע הזמן שנבין את גודל  

נמצאים   אנחנו  גורלי...  בדור  נמצאים  לא         אנחנו 
מאז בריאת העולם!!! אנחנו   ב ש ע ה  הכי גורלית

 בתוך השעה הזו!!! 

ואין לנו ברירה.. אנחנו חייבים לעמוד בזה!!!!  
 בזו השעה!!!  

זו השעה שכל השית אלפי שנין מיוחסים אליה!!!  
אנחנו שוב חוזרים לאותה נקודת התחילה! הקב"ה  
עצמנו  את  מוצאים  ואנחנו  עדן  לגן  אותנו  הכניס 
בשטפון של שפע... והמלאכים צולים לך בשר... כן...  
היום שום דבר לא מכני... אתה לוחץ על כפתור ויש  

)יש מלאך של  את המלאך שעושה לך את העבודה...  

וברז מים  תאורה, מלאך של מכונת כביסה... מלאך של בוילר, 

הבית...( מתוך  שטפון   מקלחים  בתוך  חיים  ואנחנו 
עץ  מול  אותך  מעמיד  הקב"ה  ואז  הזה.  השפע 

 רק את זה לא!!!! הדעת ומבקש ממך: בני היקר! 
הנה העולם המפותח שלי... קח... תהנה... מכל עץ 
הגן אכול תאכל...  תחיה טוב... תראה טוב בעמלך...  
ישבעו...   טובי  את  ועמי  תצום...  אל  תסתגף...  אל 

  חוץ מזה!!! חוץ מעץ הדעת... אבל רק דבר אחד!!   
לרשת...   החשיפה  לי!!את  תשאיר  זה  זו    את 

מאיתנו:   מבקש  שה'  העיקרית  ואנחנו  הבקשה 
 נעמוד בזה!!! אנחנו לא נאכל מעץ הדעת... 

 --- 

 אנחנו לא נמלא את הבטן שלנו מעץ הדעת...  

כשהוא    הדעת...  מעץ  שלו  הבטן  את  שממלא  מי 
תאבון   לו  אין  כבר  שבשמים  לאבא  מגיע  סו"ס 

שמך... כי הוא כבר יודע הכל מהרשת...   יודע להיות 
ואת זה אבא שבשמים לא רוצה!!! אבא שבשמים 
מוכן שאני אדע!!! אבל תן לי לגלות לך!! אל תקח 
מידע בלי רשות!! זה כל ההבדל בין אברהם אבינו  

הראשון...   מעץ  לאדם  לאכול  זכה  אבינו  אברהם 
   הדעת!!!! 

בלי  מידע  לקח  לא  אברהם  ההבדל??  מה  רק 
רשות!!! הוא כיבד את ה' להעניק לו את המידע...  
וזה מה שה' אומר "המכסה אני מאברהם אשר אני  
לא  אני  משמעית:  חד  מודיע  הקב"ה  עושה"?? 
לו   אסתיר שום מידע מאברהם אבינו... אני אגלה 
את כל סודות הבריאה ואמסור לו ספר יצירה... את  

רק תן לי!! תן לי את עונג הנתינה!!  ידע..    הכל הוא
תנקה את הדעת שלך שתהיה פנויה כדי    תן דעתך!!

 להתמלאות ממני... 

תקח   אל  זה!!  בדור  מאיתנו  מבקש  שה'  מה  זה 
 מידע בלי רשות!!! 

זה לשאוב    ידעוני!!!החשיפה לרשת לא נקיה... זה  
מבקש   שבשמים  ואבא  רשות!!!  בלי  מה'  מידע 
לא  אני  תדאג...  אל  רשות...  בלי  תקח  אל  ממך: 

  -אשאיר אותך מטומטם... תסמוך עלי

 --- 

לא סתם אבא שבשמים מבקש מאדם הראשון לא 
לאכול מעץ הדעת!!! יש סיבה למה... אדם הראשון  

 נברא יחידי!! ולמה בראתי אותך יחידי?? 

ונהיה  איתי!!  שתהיה  איתך!!!  להתייחד  רוצה  אני  כי 
שם לבד!! אני אסתכל לך לתוך העיניים ואתה תסתכל  

והיו עיני   ונהיה שם בארבע עיניים!!לי לתוך העיניים!!  
 ולבי שם כל הימים... עינייך יונים...  

הוא  הדעת...  מעץ  אוכל  הראשון  שאדם  ברגע  אבל 
פתח עיניים... אתה כבר לא ממוקד... אתה לא איתי...  
אתה לא מוכן להתייחד איתי... מה הפלא שפתאום כל 

 העולם הערבי נזכר שאל אקצא שייך לו... בטח... 

לדבר   רוצה  שבשמים  שאבא  מקום  זה  המקדש  בית 
עיניים!! איתי   לא   בארבע  כבר  שהעיניים  ברגע  אבל 

את  איבדנו  המידע...  לכל  פוזלות  והם  ממוקדות 
ה של  שפתאום -הקסם  הפלא  מה  עיניים!!!!  ארבע 

על   עיניים  ללטוש  התחילו  קרואים  הלא  האורחים 
הבית הגדול והקדוש.. שמיני עצרת אמור להיות היום 

ולדאבוננו הרב    ראיה!!!האחרון לתשלומין של קרבן  
והכריזו:  אקצא  אל  גדודי  הגיעו  הזה...  ביום  בדיוק 
לא!!! אנחנו נפריע לכם באמצע הסעודה קטנה.. לא 
אנחנו   גם  כי  עיניים!!  בארבע  להיראות  לכם  ניתן 

 לוטשים עיניים לאותו מקום...  

נוכל   איך  כל  איך??  שם  וליבי  העיני  את  להחזיר 
 הימים?? 

העיניים   ממוקדים   שלי וליבי    שלי אם  להיות  יחזרו 
אבא   אז  הדעת...  לעץ  לפזול  שלא  בניסיון  ואעמוד 
שבשמים יכריז על כניסה לחדר יחוד!!! יגרש את כל  
לבד  פה  נשאר  ואנחנו  קרואים...  הלא  האורחים 

 בארבע עיניים

---   

חזרה   של  בעיצומה  נמצאים  אנחנו  לעניינינו...  נחזור 
את  מוצאים  אנחנו  שוב  מוצא...  נקודת  לאותה  שוב 

אבל עדיין יש  עצמנו מתמודדים מול אותו עץ הדעת.. 
 שני הבדלים מאוד בולטים:  

הייתה   זו  הראשון  אדם  שאצל  הוא:  הראשון  ההבדל 
 שעה אחת בלבד!!!  

אצלו הסיפור התחיל ונגמר תוך שעה... פעם אחת הוא  
לא עמד בניסיון ואכל מעץ הדעת... וזהו!! נטרקה עליו 

 הדלת והוא גורש מגן עדן... 

היום נהיה   אבל לנו ה' נותן צ'אנס הרבה יותר ממושך!! 
נהייתה   ושעה  שנה...  כעת   83אלף  ואנחנו  שנים... 

ה יום 35-בשנה  כל  הרשת...  של  הנגוס  התפוח   ...
עוד   לו  יש  יום  כל  מרכולתו...  את  מציע  שוב  מחדש 
פיתיון ועוד כמויות של מידע להציע... כדאי לך... בא...  
תראה ותאכל מעץ הדעת ותתעדכן מה קורה בעולם.. 

ותרא   קשה!!!  למאכל  וזה  העץ  טוב  כי  וכי  האשה 
לעיניים!!!  הוא  שזה    תאווה  כמה  אוי  אבאלע...  אוי 

הפיתוי  כמה  יודע  יתברך  אתה  רק  לעיניים...  תאווה 
'נחמד העץ להשכיל',   ועד כמה  לנו  חזק  תן  אבאלע: 

לנו     כח!!! נתן  שה'  הזו  הממושכת  בשעה  ותכל'ס... 
ל מיני דברים... יש את הרגע הזה של המעידה  קורים כ

בורח   עצמך  את  מוצא  אתה  שפתאום  הנקודתית... 
כבר  בגנים  אצלנו  טבוע  זה  כן...  ומתחבא...  בבהלה 
מאדם הראשון... ואצלו זה באמת היה טרגדיה!!! כי ה' 
באמת לא נתן לו יותר מצ'אנס אחד... אבל אצלנו זה  

שעה... לא לברוח!  אחרת... אנחנו עדיין בעיצומה של ה 
חטאתי!  אבאלע  ולהודות...  לצאת  להתחבאות!  לא 
אני חוזר למוצב... אני חוזר להמשיך להתגבר ולהיאבק  

של  וימים  שעות  ועוד  עוד  לך  לשגר  אמשיך  אני 
 התנזרות מעץ הדעת!!  

 עד כאן הבדל הראשון!!! וכעת ניגש להבדל השני:     

התיקון  סוף  שלקראת  אומר  באמת  הרמח"ל 
שוב    שוב!!!! השלם ה' יתברך יחזיר את את האדם 

לאותה נקודת התחלה!! ושוב כל יחיד ויחיד ימצא  
שוב  והקב"ה  ורע...  טוב  הדעת  עץ  מול  עצמו  את 
ניצב על כל יחיד ויחיד מביט עליו ובוחן כליות ולב.. 
ושוב מזהיר ומצווה את אותו ציווי בדיוק: לא תאכל 
ממנו... אל תחשף לעץ הדעת... כי ביום אכלך ממנו  

תמות...   איומה  מות  שאלה  מתעוררת  וכאן 
 ונוראה!!! 

רגע... ו... ו... ומה יקרה אם חס ושלום אנחנו שוב 
בחור  אותו  אם  יקרה  מה  בניסיון??  נעמוד  לא 
יחליט ללכת בדרכו של אדם הראשון... וכמו שהוא  

אוכל...   אני  גם  אז  הדעת...  מעץ  לאכול  )כמו בחר 

עוד(  ואוכל  אכלתי  אמר:  הראשון  שאדם  אומר    שהמדרש 
רוצה   אתה  אז???  יקרה  מה  אדירים...  אלוקים 
להגיד לי שה' יחזיר אותנו שוב לסיבוב נוסף. עוד 

 פעם התשפ"ד שנים? 

יקרה   לא  זה  לא!!  תרגע...  תרגע  תרגע  לא!!!  אז 
 שוב!!!  

יקרה שוב??? לא  זה  שבשמים    ולמה  לא  כי אבא 
שוב!!!! יקרה  שזה  יופיע   יתן  ה'  מסוים  בשלב 

בחוטים   ימשוך  איכשהו  והוא  בעניינים  ויתערב 
ויגרום לכל יחיד ויחיד להתרחק מעץ הדעת... אה...  
עזוב...  זה??  את  יעשה  בדיוק  ה'  איך  שואל  אתה 
עדיף לא לדמיין איך... אבל הוא לא יתן לזה לקרות 
יום   ישראל  כלל  תחתונה...  בשורה  כלומר:  שוב!! 

ויתג יתעלה  זה  אחד  איך  הזה...  הניסיון  על  בר 
בדיוק יקרה?? האם זה יקרה בטוב או לא בטוב?  
במעמד  להיות  זכיתי  אני  שלנו!!!  בחירה  כבר  זה 
אישית  בחירה  שזו  איש  אלפים  עשרת  של 
שלהם!!! יום יבא וכולם יבחרו את הבחירה הזו...  

מבשרכם...  איך   האבן  לב  את  והסירותי  בדיוק?? 
ועשיתי את בחוקי תלכו... לא משנה איך זה יקרה...  

 אבל זה יקרה!!!  

כל מה שנותר לנו זה לבחור האם אנחנו נקדים את 
יביא   שהוא  או  לפניו!!  הזה  הצעד  את  ונעשה  ה' 

 אותנו לזה באיזושהי צורה... 

אבינו מלכנו תהא  ה ש ע ה  הזאת שעת רחמים  
 ועת רצון מלפניך. 

זהו!!! יום אחד תסגר החנות והחנווני יפסיק לתת 
בהקפה... ה' יקרב יום אשר הוא לא יום ולא לילה... 
רם יודיע כי לו היום וגם לו הלילה... ולא נותר לנו  
היום  כל  לעירך  הפקד  השומרים  את  לגבות  אלא 
את   ולקנות  השעה!!!  את  ולתפוס  הלילה  וכל 

ולדעת    עולמנו בשעה אחת!! להבין את גודל השעה
ושאף  קשה...  זה  רגילה!!!   בתקופה  לא  שאנחנו 
אחד לא ינסה לטייח את הקושי... יש פה פיתוי... 
תאכל...   אכול  הגן  עץ  שמכל  הראשון  אדם  שגם 
זו  אבל  הדעת...  עץ  היה  לעיניים  התאווה  עדיין 

אחת אני מרעיש את השמים    ועוד מעט השעה!!!  
 ואת הארץ...  

 

4  



  

 ההערכות לקראת "יום הכלולות" בי"ד בניסן בבית חיינו   
 נמצאים אנו סמוך ונראה לראש חודש אדר... האם זה יהיה חודש א' או ב'?? עדיין לא סופי!!!

שבטוח... בימים אלו מתכנסים שבעה גדולי הדור ומאורי האומה היהודית... והם מתכנסים לדון בנושא של עיבור השנה... מה 
! כן... זה כל הנושא... יום שחיטת הפסח זו הועדה המכינה לקראת החתונה הגדולה בחצרות קדשנו! למעשה ניתן להגדיר ש

ביום הזה כולם מגיעים... כל השושבינים וכל המשפחה    יום הכלולות של 'זכרתי לך חסד נעורייך אהבת כלולתייך!!! זה הוא  
צריך  להגיע... ממילא  לככככולם  וצריך לאפשר  יעדר...  בל  איש  בחתונה...  פעיל  חלק  לוקחת  הגרעינית של אבא שבשמים 

של עיבור שנה... חכמי    להכשיר את כל התנאים ולסגור את כל הקצוות לקראת המעמד הגדול... וזה פחות או יותר כל הנושא
)כלומר: בא נגיד ככה: צריך לעבר את השנה!!! כי יום הכלולות מוכרח  ישראל מתכנסים ודנים לגופו של עניין האם לעבר את השנה  או לא...  

תכל'ס בימים אלו יושבים  לצאת בתאריך של חודש האביב... אבל עדיין יש איזשהו מרחב תמרון לפי הצורך... להזיז את העיבור שנה, לשנה הבאה(  
חכמים ודנים מול האינפורמציה ששבט הלוי סיפק להם מכל גבול ישראל... ולבחון ולבדוק האם הובשלו כל התנאים והוכשרה 

 כל הלוגיסטיקה הנדרשת לחג הפסח בבית חיינו... 
ובכן: השנה הדיון הראשון שהועלה זה מה קורה עם האילנות... גדודי שבט הלוי שפזורים במ"ח ערי הלווים שמפוזרים לאורך 
כל גבול ישראל... יוצאים בימים אלו בתיאום מה... כל אחד בגיזרה שלו לבדוק מה מצב חנטת האילנות... כי כעת באזור ט"ו 

ואם לא!!! זה אומר שיש השנה איחור בהבשלת הפירות... ויש לזה השלכה ישירה   בשבט אמורים כבר לראות ניצני חנטה... 
חג השבועות... שזה אומר: שאם לא נעבר את השנה... הרי בחג השבועות   לאחרלאיחור בזמן הקטיף שהוא יתאחר משמעותית  

אנשים שמגיעים ממרחק מאוד גדול... זה יורגש בעליה לרגל... תורגש ירידה משמעותית במספר העולי רגלים... כי תבין... יש  
עדיין   והפירות שלהם  יגיע חג השבועות  ואז  להביא ביכורים...  והם צריכים  להם פרדסים  ויש  הליטני...  נהר  באזור  אי שם 
זה יגרום להם להישאר בבית בחג השבועות גם בגלל שזה שיא העונה וגם בגלל שקשה להם להגיע  רחוקים מלהבשיל... 

)אגב: עד כמה זה... לכן נא לעדכן מה קורה בכל אזורי הארץ בייחס לחנטת האילות... האם הם חנטו בזמנם...    פעמיים בזה אחר

זה נושא אחד שנידון בימים    שידוע לי השנה באמת נרשם איזשהו איחור בפריחת השקדיה... השנה לא שרו בגן השקדיה פורחת... ט"ו בשבט הגיע וכו'(
 אלו בעיבור שנה!!!  

חוץ מזה יש את הבירור העוד יותר קריטי... מה קורה עם התבואה... האם היא אוחזת בקצב או שהיא באיחור... כי אחד התנאים  
של חג הפסח זה אביב!! ואביב פירושו שהתבואה כבר מבושלת חלקית... וסביב הנושא יש פוליטיקה מעניינת... עיין בסוגריים  

הקרוב  )העניין הוא שההכרעה מתחלקת בין שלושת הארצות יהודה! עבר הירדן! והגליל!! והולכים לפי הרוב, מה שנקרא שתים מול אחד... וכעת בשבוע  
גליל כן! אז  אמור להגיע פילוח הנתונים והמידע מבירור יסודי בשלושת המחוזות האלו... והיה: אם נניח ביהודה ובעבר הירדן התבואה לא הבשילה ואילו ב

מעברים!!! ומה המצב הכי אידיאלי? שאם כבר    לא השנה, לעומת זאת אם בגליל וביהודה התבואה הבשילה ובעבר הירדן לא, אז    לעבר את   כן ההכרעה היא 
גמרי לגמרי  נגזר שלא לעבר את השנה!! הכי טוב שיצא שבגליל ובעבר הירדן הבשילה וביהודה לא!! ולמה? כי העומר צריך להגיע מתבואה של כרמל... שלא ל

מצוותו לבא מן הקרוב, אז אם תעבור הרנה ויודלף מידע מחדר  מבושלת!! ואם ביהודה כבר הבשיל... יוצא שצריך להרחיק לכת ולהביא מעבר הירדן, והרי  
רואים    הישיבות שהפעם השתים מול אחד זה גליל עבר הירדן מול ירושלים... זה מעלה את מפלס המצב רוח של כלל ישראל בשבועיים הקרובים...  אנחנו

במקביל... בשבועות האחרונים נעשו איסוף מודיעיני מדוקדק   בזה חיוך מסוים משמים... עיין סנהדרין יא: רש"י ד"ה ובזמן שביהודה אחד(
בעבודת נמלים... לעבור בכל השובכות שמטעם הלשכה... מדובר בצי ענק של אלפי שוכבים שפזורים לאורך אלפי דונמים 

יהיו תמיד ריקים של אנשים שהקדישו לבדק הבית... והגזברים עושים בזה שימוש לגידול גוזלות לקיני חובה ש... שכמה ש
יהיה  מחוסר ותמיד יהיה ביקוש... ב"ה בגלל הריבוי הטבעי שה' אלוקיכם הרבה אתכם... יוסף ה' עליכם ככם אלף פעמים...  

הלידות במספר  הארץ  ברחבי  החולים  בתי  מכל  חלקי  עדכון  כבר  הגיע  בקיצור:   ותכל'ס...  האחרון!!  החורף  במשך  שהיו 
)כמובן שהמספר הוא לא סופי... כי אנחנו לא יודעים לגמרי להעריך כמה מתוכם  קינים...    200.000ההשערה אומרת כעת שצריך מכסה של  

עכ"פ כעת נעשה מאמץ  יולדות עניות שצריכות על כל לידה שני קינין וכמה יולדות עשירות שמספיק להם קן אחת חטאת, כי השני הוא עולת בהמה(
קדחתני לעשות הערכת מצב האם אפשר לגייס את הכמות העצומה הזו בחודש וחצי הקרובים... אמנם לא על זה יפול דבר!! 

)אין מעברין את השנה מפני  מחסור בקינים הוא לא מכריע ווטו בשיקולים... אבל יש בו כח להצטרף לשקלול של נתונים נוספים  

עו אבל  לשנה(הגוזלות,  סעד  אותם  עליה    שין  לאותה  זה  אחר  בזה  מוגשים  כעת  האלו  הנתונים  כל  תכל'ס...  הכף...  את  להכריע 
מקודשת!!! כמובן שהרבה מהלומדים בוחרים לעסוק בתורה בסמיכות לאותה עליה מקודשת!! כי מקובלנו שרוח הקודש 

רינה אלחוטית של רוח נבואה  שורה שם ולכה"פ בת קול!! וכמו שבשעתו כששמואל הנביא ודוד התכנסו ביחד... הייתה שם ק
שהקרינה קדושה לכל עבר... וכל מי שעבר באזור 'איבד את הרשת' והתחיל להתהלך ולהתנבאות ברוח הקודש... כך גם כאן!!! 

 במעמד הזה גדולי ???? 
---    

אבל שכחתי להזכיר... שבשנה זו אחד השיקולים המרכזיים ביותר זה שיבוש הגייסות כתוצאה מהמלחמה!! העניין הוא שיש  
הרבה הרבה יהודים שמגיעים מהגולה... והם מצידם יוצאים בזמן... מתוך כוונה להגיע לקרבן פסח בירושלים... ואם אחרי 

יצאו... פתאום התחילה הסלמה בדרום לבנון לעצמך   שהם  ותאר  נאלצים להתעכב בדרך...  והם  נהיו משובשות...  והדרכים 
יום של טלטולי דרך וסכנות ומחלות... ככלות הכל הם בסוף מאחרים והצליחו להגיע רק בי"ח בניסן... איזה מפח   14שלאחר  

... ואם אם כבר יצאו!!! נפש!!! איזה עגמת נפש!!! וזה קרה לא פעם ולא פעמיים... אז אין ברירה!! חכמים מתחשבים בהם 
וכעת יש סיכון לשיבוש דרכים שיגרום להם להיתקע בפחי נפש... אז אנחנו מוכרחים לקחת עליהם אחריות ולהתחשב בהם  

עכ"פ כל זה רק   )כמובן רק אם יש סבירות שבעוד חודש יש סיכוי שהמצב יהיה יותר רגוע..(ולעבר את השנה בשביל להרויח חודש נוסף...  
אם הם כבר יצאו מבתיהם!!! אבל אם הם עדיין לא יצאו!! לא מתחשבים בהם... אדרבה... השליח בי"ד ילך לשם מיד בתחילת 
החודש כדי להודיע להם מתי התקדש החודש... ובאותו מעמד הוא יודיע להם בשם לשכת הגזית ש... נא לא להגיע השנה  

עושה את זה על דעת עצמו ואם הוא יתעכב מחמת הגייסות   רוצה להגיע... שידע שהואלקרבן פסח בירושלים!!! ומי שכן  
 אנחנו לא נתחשב בו... 

הדרך... עכ"פ השנה     מוצאים את עצמם באמצע  לא שגרתית שהולכת והם  הכ"כ  השגרתית  כולנו תולים תקוות בתפילה 
להתקיים פה בימים הקרובים!!! העניין הוא ששמואל הקטן שתיקן את הברכה הי"ט של שמונה עשרה... ברכת למלשינים!! 

כשיו!!! הרי הוא בעצמו לא מתפלל אותה בכלל... כי הוא מהחברים שתורתם אומנותם ולא פסיק פומיה מגירסא... אלא שע
א של העיבור שנה... הרי זה מהימים היחידים בשנה ששמואל הקטן כן מתפלל שמו"ע...  בעקבות הטירדא דמצוה והעסק סביב הנוש

ואז בעזה"ש נזכה שהוא בעצמו ירד לתיבה ויברך את הברכה שהוא בעצמו תיקן!!! ואז כשהוא יזכיר "וכל אויבי עמך מהרה יכרתו והזדים 
תמגר... כולנו נענה אמן ונזכה שהברכה הזו תעשה מיד פירות... ונזכה כמה שיותר מהר להתבשר בדם עבדיו יקום...  מהרה תעקר ותשבר ו

ועד חג הפורים הממשמש ובא נוכל כולנו לברך בשמחה ובטוב לבב את הברכה שאחרי מגילת אסתר "הרב את ריבנו והדן את דיננו והנוקם 
 נו הנפרע לעמו ישראל מכל צריהם הקל המושיע" את נקמתנו והמשלם גמול לכל אויבי נפש
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מי שיש לו דין עם הנכרי... ידון   בקרוב ממש
 בחודש אדר... 

ריק   אפילו  ואולי  השבועי  הטור  השבוע...  גם  ובכן: 
של  בעיצומה  עדיין  ישראל  שכלל  לנו  להזכיר 
על  ישראל...  כלל  על  רחמים  לעורר  מלחמה... 
החטופים... ומשנכנס אדר מרבים בשמחה... ומי שיש  
לו דין עם גוי שיעשה את זה בחודש אדר... אז הנה... 

 זה מגיע... 
--- 

לי   שיצא  מעניינת  הפעלה  באיזה  שוב  אותך  אשתף 
שבת   בשלחן  זוכר(לעשות  חול... לא  בשלחן  העליתי    )או 

סקר מעניין: שאלתי כמה וכמה אנשים... תגידו לי: מה  
והייתי   הקורונה?  או  המלחמה  קשה?  יותר  לכם  היה 
שהמלחמה  לי  ענו  כולם  כמעט  מהתשובה!!  בהלם 

 יותר קשה להם מהקורונה!!! ולמה הייתי בהלם??
יותר   הרבה  גזירה  הייתה  הקורונה  מבחינתי  כי  כי... 
נרחבת וכוללת... כמובן שגבתה מחיר הרבה יותר כבד  
פוגשים   עדיין  שאנחנו  מלחיץ  שהכי  ומה  ונרחב... 
אנשים שסוחבים צלקות מהקורונה... בעיקר צלקות  
נפשיות... אבל לא!! כמעט כל מי ששאלתי אותו טען  

)האמת היא שזה מאוד  בבירור שהמלחמה יותר קשה!!!  
מאוד תלוי... תלוי כל אחד איך הוא עבר את הקורונה, ואיך כל אחד 
מאן   לא  אני  אז  צפוני,  עתה  לעת  אני  המלחמה...  את  ועובר  עבר 
או   שניה  בדרגה  לא  אפילו  משפחה  קרוב  לי  אין  וגם  דאמר... 
שלישית שנמצא בעזה... לעומת זאת יש כאלו שאת הקורונה הם  

נ ב'מיתת  הארוכים  שעברו  השבועות  ובלי  נערווען...  בלי  יקה...' 

כולנו מתים...(   אמרו  כי  ש...  אבל עדיין!!! אחרי  והמבודדים 
שהקורונה   מרגיש  אני  עדיין  הצדדים...  כל  שקלול 
הייתה גזירה הרבה יותר קשה לכולם... ובכל זאת!!!  
רוב האנשים... גם אלו שלא שמעו אזעקות... וגם אלו  
שעומדים   או  שנהרגו  משפחה  קרובי  להם  שאין 
הרבה   מהמלחמה  מפוחדים  כולם  כמעט  בחזית... 

 יותר!!! 
 וכנראה שבסופו של דבר הם צודקים!!! ולמה??? 

מפורש   פסוק  יש  הזו  הנקודה  על  בדיוק  כי 
ויאמר דוד    שהאשכנזים מכירים את הפסוק הזה בעל פה

   אל גד צר לי מאוד נפלה נא ביד ה' כי רבים רחמיו וביד אדם אל אפולה",
גזירה   ונגזרה  שהיות  היה  שעם הסיפור  בגלל  אף  )חרון 

ישראל לא דרשו את בית המקדש... וזה התגלגל באמצעות שדוד 

הקב"ה שלח את גד החוזה    שגג ומנה את ישראל ואכמ"ל(
לעם   בוחר  אתה  עונש  איזה  דוד:  את  וישאל  שיבא 

שעם ישראל ימסרו    שלושה חודשיםישראל?? האם  
 ??  שלושה ימיםביד צר ואויב.. או מכת דבר במשך 

מאוד,   לי  צר  גד,  אל  דוד  "ויאמר  משיב  דוד  זה  ועל 
נפלה נא ביד ה' כי רבים רחמיו וביד אדם אל אפולה"!!  
שהיא   כמה  הקורונה,  דבר  של  בסופו  אומרת:  זאת 
המלחמה  ואילו  ה'...  ביד  היה  זה  אבל  קשה,  הייתה 
אבל   בשרו,  על  אותה  חווה  שלא  מי  גם  הנוכחים... 

של   האפל  והיצר  הרוע  מול  תת  המפגש  יצורים 
אנושיים... זה!!! זה הסיפור הגדול!! זה הסבל העיקרי  
שקרה   ממה  יותר  עוד  עכשיו...  חווה  ישראל  שעם 
גורל   סביב  נסבלות  הבלתי  המחשבות  בפועל... 
החטופים... יתכן שיש אנשים בבית חולים שסובלים  
כבושים   שהם  זה  מהם... אבל עצם  יותר  עוד  בפועל 

שמט מה  זה  טרף...  חיות  דעתנו...  תחת  את  ריף 
אבל!!! בסופו של דבר גם החיות טרף האלו הם בידיו  

 של ה'... ועל הכל אפשר להתפלל!!!  
על   תענית  שגזרו  אומרת:  בתענית  שהמשנה  וכמו 
יוסי   ורבי  הירדן,  בעבר  תינוקות  שני  זאבים  שאכלו 
חולק ואומר: לא שאכלו אלא שנראו!! מספיק שהם 
נראו!! זה בדיוק מה שקורה היום... הצרה הגדולה של  
עם ישראל זה לא רק שהזאבים אכלו כך וכך יהודים,  

באמת באמת  אלא עצם התגלותם!!! נתגלה שאנחנו  
באמת   אנחנו  ככה  ואם  זאבים...  בשבעים  מוקפים 
על  במדרש  ונסיים  שמים...  רחמי  אגרוייסע  צריכים 

אסתר...   גדולה מגילת  לר"י:  קיסר  אנדריינוס  שאמר 
יהושע:  ר'  לו  ענה  זאבים...  שבעים  בין  שעומדת  הכבשה 
 גדול הוא הרועה שמצילה ושוברה ושוברן לפניה, הוי אומר

עלייך לא יצלח, וכל לשון תקום עלייך למשפט  כל כלי יוצר  
 זאת נחלת עבדי ה'.     תרשיעי

 



“ 

 

 איך לבלוע את זה?   , קורה ו'התורה' לא בצד שלי 
קרוב   כבר  תשמע!!!  אור',  'ריבוי  ממש  באורות...  וכולי  משפטים...  בפרשת  כעת  נמצאים  אנחנו 
לארבעה חודשים שאנחנו עמוק עמוק במסכת בבא קמא... אני חי פרשת משפטים... נושם אותה... 
אנו   אוטוטו  ההתחלה..  רק  וזה  בחלומות..  לי  מופיע  הגנב  ליבל  איתה...  קם  איתה...  לישון  הולך 

פרשת - לים בבא מציעא, ומשם בבא בתרא... בקיצור: מבחינתי השנה פרשת משפטים זה המתחי
אני מקווה שהגבאי זוכר לתת לי עליה בשבת הזו... זו שבת פרטית שלי!! אבל בעצם גם שלך... של כולנו... הבעיה  שירה!!!  

א לוי... אז בסוף אני מוותר.. אבל אפשר גם לתת  היא שהפרשות  של כי יגח שור... כי יגוף... זה בדיוק יוצא שני ואני עדיין ל
לי שלישי... כי זה שומר חינם ועוד מעט אנחנו מגיעים לשם... טוב... אבל בסוף אני מוחל לגבאי... זה בסדר... אני מקווה  

מה שבטוח פרשת משפטים היא פרשה שלי... שלנו!!! אנחנו בעלי השמחה.  (  -שאסתדר גם לי עליה. אבל
 היכונו!! עוד פחות מחודש מסיימים את גיזרת ב"ק ועוברים ללחימה במרכז ב"מ 

 --- 
ברשותך קורא יקר: פרשת משפטים זו הזדמנות להעלות נושאים שקשורים לדיני ממונות... אבל 

ובכן: מידי בוקר דוד המלך מתיישב על כסא המלכות    בתור רקע... אני רוצה לפתוח במעשה שהיה... 
ודן את ישראל... לאחר לילה מלא וגדוש שבחצי הראשון של הלילה דוד היה עוסק בתורה ובחצי  
כסא   על  מתיישב  המלך  ודוד  השחר...  עלות  הגיע  והנה  ותשבחות...  בשירות  עוסק  היה  השני 

 משה: "ושפטתי בין איש ובין רעהו.." המשפט... וכעת מתחילה קבלת קהל... כמו שכתוב אצל 
לזה   ייחס  לא  אחד  אף  לרחוש!!!  התחיל  שם  משהו  השטח  לפני  מתחת  ההמתנה...  בחדר  אבל 
בין האנשים  להסתובב  שם... אבשלום התחיל  לערבב  לאחרונה אבשלום התחיל  חשיבות... אבל 

החשבון של אבשלום  שמחכים להיכנס אצל דוד... והוא מתעניין בכנות... מה קרה... מה הסיפור...  
היות ודוד היה דבוק בכל נימי נפשו לה' ולתורתו... ממילא כשאנשים היו מגיעים    היה מאוד פשוט!!! 

לדון אצל דוד... הוא היה מכריע רק לפי משפטי התורה ללא כחל ושרק!! ממילא פעם הוא הכריע 
תמיד  לא  הוא  צדק  משפט  וכידוע  השני...  הצד  כמו  הכריע  הוא  אחרת  ופעם  שלך...  הצד  כמו 

ות' הוא לא תמיד נראה נאור ומרגש... בקיצור: מה שנקרא "ממשפטיך לא סרתי  פוטוגני... ב'נירא
 כי אתה הוריתני"!!!! צמוד למשפטי ה'.

הוא התחיל להסתובב בין ותכל'ס... אבשלום זיהה את היבלת הרגישה הזו והוא התחיל לערבב...  
 האנשים... כן... שלום עליכם... מה קרה לך?? 

אה... יענקלה השכן פתח לי חנות מתחרה מול הבית... אני לא מאמין... איזה חוסר התחשבות...  
תשמע... אני לא יודע מה אבא שלי יכריע... אבל תדע לך... אני לא הייתי נותן לזה יד... אני הייתי  

רד... מה  מוציא עליו צר הריסה. הלאה... אבשלום עובר לבא בתור... שלום עליכם... אתה נראה מוט
קרה?? אוי... אל תשאל... המשכיר שלי הודיע לי שהיות ואני לא משלם שכירות שאני אפנה את  
הדירה בסוף החודש... ו... ולאיפה?? לאיפה אני אלך?? איך אפשר לזרוק אותי ככה לרחוב?? איפה 

 הרחמים?? 
לא...    לרחוב??  אותם  לזרוק  מהבית  משפחה  להוציא  ככה??  מה..??  מזדעזע!!!  כולו  אבשלום 

)כלומר: אני יודע בבירור שאבא שלי לא... זה לא אנושי!!!  תקשיב... אני לא יודע מה אבא שלי יפסוק...  

אותך( להוציא  יכול  והוא  איתו  שהצדק  חו"מ  שו"ע  ע"פ  נותן   יפסוק  הייתי  לא  בחחחיים  אני  לטעמי...  אבל 
 שיוציאו בן אדם מהבית... מה זה פה... איפה הרגישות... 

עכשיו: תחשוב שהבן אדם הזה יצא בפנים נפולות מדוד המלך... כי דוד לא היה בצד שלו... כי מה  
זכותו  דין  ע"פ  משלם,  לא  אתה  ואם  המשכיר  רכוש  זה  וההתחשבות...  הכאב  כל  עם  לעשות... 
העיניים?  מול  לו  עמד  הזמן  כל  ומי  הבייתה...  חוזר  אחד  אותו  מהבית...  לאלתר  אותך  להוציא 

.. החמוד הזה... איזה בן אדם מקסים... איזה רגישות יש לו... יש לו התחשבות למעמד אבשלום.
הביניים... אבל אבא שלו דוד המלך?? אין! אין רחמים!! ככה זה החרדים!! עושים מה שרוצים... 

 זורקים אנשים מהבית 
הלאה... אבשלום ממשיך הלאה לעוד קליינט פוטנציאלי... כן... למה אתה נראה לא הכי מרוצה...?? 
אה... תודה על ההתעניינות... תבין: קניתי רכב חדש מהניילונים... והשכן עם הסוברו נכנס בי ועשה  

בסך   חדשה  דלת  תבע  הביטוח  איסתטי...  נראה  לא  וזה  האורך  לכל  חריץ  כא  16.000שם  ן  אלף 
שמה פתאום...   בי"ד אמרו  רק    תשלומיועכשיו!! אבל  צריך  זה אומר    להשלים נזק...  את הנזק!! 

ללכת למוסך פחחות ולעשות ככה ככה כמו 'איזה חרדי' וליישר את זה... ו... וזה לא מתאים לי... מה  
זה חדש  זה... זה רכב חדש???  אבשלום כככולו מזדעזע... אוה... אני מממזה מבין אותך... רכב כ

מהניילונים... וכבר שולחים אותך לפחחות?? אני לא יודע מה אבא שלי יגיד... אבל אני במקומו לא  
 הייתי מוותר!!! הייתי מחייב אותו דלת חדשה מקורית... כמה שזה יעלה...  

שיטתית... בכל פעם שדוד המלך הכריע מה  אבשלום עשה עבודה    ויגנב אבשלום את לב העם!!!
ע"פ  להפסיד  שהולך  הצד  הוא  מי  מראש  ידע  כבר  אבשלום  התורה...  משפטי  ע"פ  וצודק  שנכון 
לייצג אותו... להעמיד את הצד הרחום... והמתחשב... הישראלי הנאור   משפטי התורה והוא דאג 

ויאמר אליו אבשלום ראה דבריך  והסוציאליסטי... ש... אוה... איפה ההתחשבות... איך אפשר...  

המלך.  מאת  לך  אין  ושומע  ונכוחים  גם משפחות החטופים   .טובים  יום אחד הגיעו  כמובן...  ואז 
לדוד... הם תינו בפניו את הצער האיום ונורא שיש לחטופים... דוד כאב ובכה יחד איתם... התפלל...  
הכריז צום וזעק לה'... אבל בסוף הוא הכריע!!!! וכשהוא הכריע זה לא היה לפי דמעות ולא לפי  

)אמנם נכון שהמלך הוא היחיד שיש לו סמכות להכריע לפי  פ רצון ה'!!  רגשות... אלא לפי מה שנכון וצודק ע"

ואם בסוף דוד הבין שלא נכון לפדות את   העניין גם אחרת... אבל גם זה לפי מה שנכון ומוביל וחותר לרצון ה'(
השבויים יותר מכדי דמיהן, אז הוא הכריע גם אם ב'ניראות' זה היה נראה פחות פופולרי...  וברגע  

ם יצאו מחדרו של דוד בלב קרוע... מי חיכה להם בחוץ?? אבשלום!!! אבשלום פרץ איתם בבכי שה
סוער ואמר להם... אני לא מאמין. זה הזוי.. איך אבא שלי מסוגל ככה לענות לכם?? אני מתנצל. אני 

 מתנער מזה... אם הייתי במקומו... היינו עכשיו במקום אחר לגמרי... 
 ויגנב אבשלום את לב העם!!! ככה גונבים את לב העם!!!  

מה הפלא שתוך תקופה קצרה אבשלום קנה את הציבור העממי... היה לו כבר צבא דרוך בכל פינה 
בארץ ישראל... אנשים שהיו בטוחים שדוד אחראי לכל הצרות שלהם... ואבשלום מלאך הרחמים 
שיגאל אותם... מה הפלא ש"ויהי הקשר אמיץ והעם הולך ורב עם אבשלום..." ומרד במלכות בית  

 שמעות היא מרד במלכות שמים לכל דבר ועניין!!! דוד... המ
 --- 

דוד מצד אחד...  לנו את  יש  היום  גם  דומה...  די  נמצאים בסיטואציה  אנחנו  כיום  זהו!!! שגם  אז 
ומאידך את אבשלום שכל הזמן נושף בעורף וטורח להסביר לנו איך הוא נאור יותר ומרחם ומתחשב 

 יותר מהתורה...  

 כלפי מה הדברים אמורים?? 
ישנו מרמור ותסכול מוכר שנשמע מידי פעם בציבור שלנו... ישנם אנשים שמרגישים בכל  
טבעי  באופן  החרדי..  המגזר  בתוך  שזה  וברגע  ועשוקים...  מנוצלים  סיטואציות  מיני 
היה   הוא  חילוני...  היה  זה  אם  כי  שרוצים!!!  מה  לעשות  מותר  שלחרדים  היא  המנגינה 

רית לעשות מסלול עוקף ועוד לעגן את זה בחוק... אבל מפחד מהחוק... גם זה לא היה מוס 
)ואוי ואבוי למי שיתבע אותך כי... כי  ברגע שזה חרדים... אז עושים מה שרוצים בחסות ההלכה...  

ערכאות!!( זה  יותר   אסור!!  העסק  החילוני  במגזר  כאילו  בתחושה  שחיים  כאלו  יש  ממילא 
 ישר... יותר נקי כפיים...  

עכשיו ככה: יקוב הדין את ההר!!! אם מדובר בעוול אמיתי!! ויש פה אדם שבאמת נוהג 
בחוסר ישרות ושלא על פי תורה!!! והוא עושה שימוש בשם הרבנים להדוף כל ביקורת  
ותביעה כלפיו... זה לא בסדר!!! ולא יעזור כלום... על זה נאמר: 'כל כלב בא היום שלו...'  

. אבל זה לא קשור לחרדי ואין לזה שום קשר לתורה ח"ו... זה וברור שיש כאלו כלבים..
)יתכן שיותר  בסה"כ עוד אחד מהנוכלים שעליהם דוד המלך מקדיש את פרק י' בתהילים...  

קל לנוכל להלך אימים על חרדים מאשר על חילונים... כי הם יותר כנועים, בפרט אם יש להם יותר יראת שמים  
    ממנו...(

אבל!!! צריך לדעת שלפעמים!!!! לפעמים מדובר באמת בדברים שמדינת ישראל... כטוב  
לבה ביין... החליטה להיות יותר 'נחמדה' מהתורה!! וזה מצוי בעיקר בחלק של ה'ניראות'!  
הנוסחה של מדינת ישראל סוציאליסטי!! זה אומר שמדינת ישראל יש לנו נטיה מובהקת  

להגן עליהם!! להטות לצידם!! וזה בהחלט נראה מאוד ומגמתית להתחשב בחלשים!!!  
)לראות איך תמיד בית המשפט יצדד לרעת המעביד ולטובת העובד...  לרעת הגבר  יפה מתחשב ומרגש...  

שלו...( המעסיק  ולרעת  זר  העובד  לטובת  האישה,  עוטפת,   ולטובת  נקיה  מאוד  הרגשה  עושה  זה 
 ומחבקת.. ותכל'ס קוראים לזה אבשלום!!!! 

 כי תכל'ס, גם מה שנראה יפה ומתחשב... זה עדיין לא אומר שזה נכון!!  
לנו!!! קשה  מאוד  ויותר   ופה  'רחומה'  יותר  ישראל  שמדינת  סיטואציות  מיני  כל  יש 

הרגשה  עושה  זה  הסיפור  בתוך  עמוק  נמצא  וכשאתה  התורה...  ממשפטי  'מתחשבת' 
   נגדי...והתורה  בצד שלי כאילו המדינה היא 

והדמות   וכשיש הרגשה זה ניסיון לא פשוט!!! ברגע שאני יצאתי בפנים נפולות מדוד... 
שצידדה   לשמור המקסימה  להמשיך  קשה  מאוד  מאוד  אבשלום...  היה  זה  שלי  בצד 

 אמונים למלכות ה' ולמלכות בית דוד!!!  
ומה לעשות שזה עוד אחד מהניסיונות שלנו לאהוב את ה'... זה לא בכל לבבך... ולא בכל  

 בכל מאודך!! בכל ממונך!!! -נפשך... אבל זה כן וב
ואילו  שלך...  יהיה בצד  ישראל  של מדינת  שהחוק  לא פעם  לקרות  שעלול  קח בחשבון 
משפטי ה' הישרים יהיו בצד השני... וכאן השאלה היא: האם אתה מוכן לאהוב את ה' גם 
בכל ממונך?? או... או שתגיד לרבש"ע... אם ככה אני ברוגז... החרדים האלו... עושים מה 

 שצריך וכו'... 
קח את הדוגמא הכי פשוטה... ע"פ תורה הבנים יורשים והבנות לא!!! נקודה!! תעמוד על 
הראש... זאת התורה לא תהא מוחלפת!! ואילו מדינת ישראל רואה בזה חוסר צדק... איך... 
איך אפשר ככה לזרוק את הבת המסורה מכל המדרגות?? איפה ההתחשבות... אז ברוך  

שלי!! אבל מגיעה אשה... יותר נכון בעלה!! ומדינת ישראל   ה' אני גבר והפעם התורה בצד
מפרגנת לאשתו שווה בשווה... ותורת ישראל לא!!! איך אתה בולע את זה??? האם אתה  
מקבל את זה... או שאתה אומר "החרדים האלו וכו'"?? תבין שבמקרה כזה... אם אתה 

 לונן על הרבש"ע )הזה.( מתלונן 'החרדים האלו', אתה לא מתלונן על החרדים! אתה מת
וכבר אמר מי שאמר: הגיע הזמן שנפסיק לכוין בק"ש מסירות נפש להיסקל ולהישרף על  
נפש  מסירות  בק"ש  עצמנו  על  שנקבל  הזמן  הגיע  רחוק...  תלך  אל  עזוב...  ה'..  קדושת 

להגיד   להפסיד כמה עשרות אלפי שקלים בגלל שאני יהודי ו... ולהמשיך לאהוב את ה'...
לך שזה קל?? לא!! לכן זו מסירות נפש!!! אבל הרבה יותר קל לדמיין ארבע מיתות בי"ד 
שאתה לא באמת חושב שזה יקרה לך... אבל כסף?? כסף זה משהו שהחרדים כן משלמים  

 לפעמים על היהדות שלהם...  
באמת למה זה נקרא שמשפטי התורה    עכשיו: במילה אחת!!! מישהו שאל אותי בכנות:

יותר הגונים מהחוקים של מדינת ישראל?? הרי לפעמים זה נראה שהחוקים של מדינת  
 ישראל יותר אדיבים וחומלים??

יהיו הקרמיקות!! ואם אני  ונוקבת: אני בבית שלי אקבע איזה צבע  התשובה היא חדה 
עושים כמו  החלטתי צבע לבן... אז גם אם איש המקצוע חולק עלי שעדיף צבע שמנת...  

לא!!! אלא  למה?? כי הצדק איתי?? כי צבע לבן הוא באמת יותר יפה?    שאני החלטתי!!
כי פה אני בעל הבית!!! ובעל הבית קובע לא כי הוא צודק ומבין יותר אלא כי הוא     למה? 

בורא עולם הוא הבוס של העולם!! ומה שהוא החליט זה   הבעל הבית!! על אותו משקל:
כי הוא המחליט!!! אם כבר היגיון... ההיגיון   והגיוני... אלא  כי זה נראה לך נכון  נכון!! לא 

 מכריח שהבוס קובע!!  
 שה היא סוג ב'??? מישהו פעם שאל אותי: למה לפי התורה הא

ככה  אמרתי לו: רוצה תשובה מתחמקת או תשובה אמיתית?? התשובה האמיתית היא:  
נניח שהוא   הבוס החליט!!! ואם  ב'...  סוג  ומי  א'  סוג  של העולם הוא המחליט מי  הבוס 

  זו התשובה ואין אחרת!!!החליט שאשה היא סוג ב'!! אז היא סוג ב'!!! כי כך הוא החליט!!  
אם יש לך בעיה עם זה... בבקשה... תעשה מגדל וראשו בשמים ותנסה להילחם עם הבוס 
וכל תשובה  היחידה  התשובה  זו  אחר...  עולם  לעצמך  תחפש  לחילופין  או  העולם...  של 

)כמובן!! כמובן שאחרי שהתשובה הזו ברורה... אחרי שברור מי פה בעה"ב ומי מחליט... אחרת מתחמקת!!!  
שה היא לא סוג ב' ולא סוג א'... היא עיקרו של בית... ואכמ"ל...  אכעת אני אסביר לו שלא מיניה ולא מקצתיה.. ה

די... הגיע הזמן שנפסיק לשווק    אבל את זה אני מוכן להסביר רק אחרי שהובהר מי פה בעל הבית!!!(
את בורא עולם ולהוציא אותו יפה ונאור... הוא לא מבקש מאיתנו את זה... הוא כן ציווה 
אותנו שכולם יכירו וידעו שהוא מלך על כל הארץ ומי יאמר לו מה תעשה ומה תפעל... זו 

י ה'  משפטי  כמה  עד  ולהשכיל  להבין  אפשר  עליה  ורק  הבסיסית!!!  הנחה  שרים נקודת 
 משמחי לב...

 --- 
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